



A LifePlus® International School

Dear Parents,

I hope this message finds you well. As we prepare for the 2025–26 academic year, we want to express our sincere gratitude for your continued partnership and support of the WellSpring community.

Each year, we undertake a thoughtful and responsible financial planning process to ensure we can continue providing the highest standard of education in a safe, enriching, and supportive environment. As a non-profit school, 100% of the tuition goes directly into the quality of education we provide. This includes investing in outstanding teaching, innovative programs, campus enhancements, essential resources, and comprehensive student support services.

After careful consideration, the Ministry of Education has approved WellSpring for a tuition increase of 5% for most grades in the 2025–26 school year. To ease the burden for KG1 to KG2 and Grade 5 to Grade 6, both KG2 and Grade 6 will not receive a tuition increase this year. Tuition has remained unchanged for the past three years, and this adjustment reflects rising operational costs as well as our ongoing commitment to educational excellence. You can find the updated tuition here.

We understand that tuition increases can impact families, and we remain committed to transparency and support throughout this process. If you have any questions or would like to discuss financial planning options, please don't hesitate to contact our finance office.

Please also note that families who pay tuition in full by the end of June 2025 will receive a 5% early payment discount payment in cash or dated cheque.

Thank you for your understanding, and the continued trust in WellSpring and we look forward to another great year ahead!

Warm regards,

Jeff Kingma Head of School

+971 (7) 222-8852





A LifePlus® International School

تحية طيبة و بعد،،

بينما نستعد للعام الدراسي 2025-2026، نود أن نعبر عن شكرنا العميق لدعمكم المستمر وشراكتكم معنا في مجتمع ولسبرينج

كل عام، نقوم بعملية تخطيط مالي مدروسة ومسؤولة لضمان الاستمرار في تقديم تعليم عالي الجودة في بيئة آمنة وداعمة وغنية بالتجارب التعليمية. كمدرسة غير ربحية، يتم توجيه 100% من المصروفات الدراسية مباشرة لتحسين جودة التعليم الذي نقدمه، ويشمل ذلك الاستثمار في المعلمين المؤهلين و المدربين، والبرامج المبتكرة، وتطوير الحرم المدرسي، والموارد الأساسية، وخدمات دعم الطلاب الشاملة.

بعد دراسة متأنية، وافقت وزارة التربية والتعليم على زيادة بنسبة 5% في المصروفات الدراسية لمعظم الصغوف للعام الدراسي 2025-2026. ولتخفيف العبء على بعض العائلات المنقولة من روضة أول لروضة ثاني و من الصف الخامس الي السادس، لن تكون هناك زيادة في المصروفات الدراسية لصغوف روضة ثاني و الصف السادس هذا العام.

لم يتم تغيير المصروفات الدراسية خلال السنوات الثلاث الماضية، وتعكس هذه الزيادة التكاليف التشغيلية المتزايدة والتزامنا المستمر بالتميز التعليمي. يمكنكم مطالعة المصروفات الدراسية الجديدة على هذا الرابط

نحن ندرك أن أي زيادة في المصروفات قد تؤثر على العائلات، ونبقى ملتزمين بالشفافية والدعم خلال هذا الوقت. إذا كانت لديكم أي أسئلة أو ترغبون في مناقشة خيارات التخطيط المالي، لا تترددوا في التواصل مع الادارة المالية لدينا.

يرجى أيضًا ملاحظة أن العائلات التي تقوم بسداد كامل المصروفات الدراسية قبل نهاية يونيو 2025 ستحصل على خصم بنسبة 5% عند الدفع نقدًا أو بشيك مؤرخ.

شكرًا لتفهمكم ولثقتكم المستمرة في ولسبرينج. نتطلع لعام دراسي جديد رائع!

خالص تحياتي،

جيف كينجما مدير المدرسة

tws-rak.org